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Abstract (en)
[origin: CN105006723A] The invention relates to a method and device for producing a crimp connection. The method for producing a crimp
connection includes initially guiding a cable end of a cable (3) with a gripper (4) to a crimping press (2). For this feed movement the gripper (4)
is moved by an actuator in an axial direction (X) along the cable axis. The cable end is thereafter connected with a crimp contact (9). During the
crimping process the gripper (4) is, for compensation for length extension of the cable during crimping, moved along the cable axis (X) in a return
movement in an opposite direction to the feed movement (e).

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Herstellung einer Crimpverbindung wird zunächst ein Kabelendes eines Kabels (3) mittels eines Greifers (4) zu einer
Crimppresse (2) geführt. Für diese Zuführbewegung wird der Greifer (4) mit einem Aktuator in axialer Richtung entlang der Kabelachse (x) bewegt.
Danach wird das Kabelende mit einem Crimpkontakt (9) verbunden. Während des Crimpvorgangs wird der Greifer (4) zur Kompensation der
Längenausdehnung des Kabels beim Crimpen entlang der Kabelachse (x) des Kabels (3) in einer Rückstellbewegung (e), die in Gegenrichtung zur
Zuführbewegung erfolgt, bewegt.
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